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6. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 24.9.2014  
 

 

Biro: 

Aký je stav s reštauráciou Zemplín, čo sa dá v tejto veci urobiť, lebo na štadióne nám vznikla 

nová situácia, hrajú tu mladí juniori prakticky z Čiech, Fínska a neviem skade tu trénujú 

a bolo by dobre keby sa to pohlo, aby tá reštaurácia aj naďalej plnila svoj účel, ktorá mnohým 

rodičom, najmä ktorí chodia s deťmi z ďalekého okolia od Popradu až neviem s kade, boli na 

to zvyknutí a mali tam posedenie  a okrem toho, jednoducho urýchliť tento proces lebo 

neviem si predstaviť, žeby ďalších 5 alebo 10 rokov tam takto stalo.  

 

Ing. Kolesár: 

K stavu Zemplínskej reštaurácii odpoviem obdobne ako na minulom zastupiteľstve na 

interpelácie. Keďže sa nezmenila od minula situácia, tak aj moja odpoveď bude nezmenená. 

Súdny spor na okresnej úrovni o vypratanie sme vyhrali, avšak bývalý nájomca pán Bugata sa 

odvolal a celý spis je momentálne na Krajskom súde v Košiciach v odvolacom konaní. 

Odvolací súd ešte vo veci nerozhodol, neostáva nám nič iné ako čakať. Súhlasím s vami pán 

poslanec, že už by bolo dobre, aby sa tam veci pohli, ale žiaľ tejto situácii nevládneme a sme 

v úlohe čakateľov na rozhodnutie Krajského súdu v Košiciach. Čiže v tejto chvíli mesto 

z objektívnych dôvodov nevie urýchliť vývoj situácie bývalej Zemplínskej reštaurácii, resp. 

v tejto časti zimného štadióna.  

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 24.9.2014 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


